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P r o t o k ó ł  Nr III/2015 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 30 stycznia 2015r. 

w Domu Kultury w Kotlinie w godz. od 900 do godz. 1315 

 
I. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
              Otwarcia III sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński. 
Przewodniczący powitał obecnych na sesji: radnych, Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, 
Sekretarza Gminy Michała Urbaniaka, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, dyrektora Domu 
Kultury Janusza Barańskiego, sołtysów, radnego Rady Powiatu Walentego  Kwaśniewskiego, 
kierownika Rewiru Dzielnicowych Karol Berę oraz redaktorów:  Gazety Jarocińskiej i Radia 
Jarocin. 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem na ustawowy 
skład 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. 
Listy obecności radnych, sołtysów, kierowników jednostek i gości stanowią załączniki do 
protokołu. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
                  Wójt zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad  punktu” Podjęcie apelu o 
pilne zajęcie się trudną sytuacją rolników”. 
Za wnioskiem głosowało 15 radnych. 
Przewodniczący Rady poinformował, że nowo wprowadzony punkt otrzymuje numer 10, a 
kolejne punkty porządku obrad numerację od 11 do 13. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od II sesji Rady. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od II sesji Rady oraz z wykonania  
    uchwał Rady. 
7. Plan działania Domu Kultury  w Kotlinie na 2015 rok oraz wizja rozwoju kultury w gminie.  
8. Ocena funkcjonowania sieci szkół podstawowych, gimnazjów, przedszkola i oddziałów  
    przedszkolnych w szkołach podstawowych. 
9. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
    1) w sprawie zmiany wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  
         i kanalizacyjnych, 
    2) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  
        bezdomności zwierząt na terenie gminy Kotlin. 
10.Podjęcie apelu o pilne zajęcie  się trudną sytuacją rolników. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
13. Zamknięcie posiedzenia. 
 
ad. III. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy. 
                    Protokół z II sesji Rady Gminy przyjęty został jednogłośnie. 
Protokół wyłożony został do wglądu na posiedzeniach stałych komisji Rady w dniach 28 i 29 
stycznia 2015r. oraz przed dzisiejszą sesją Rady. 
 
ad. IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Zbigniew Orpel  pytał – co się dzieje na terenie gospodarstwa Pana Wójcika  
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w Magnuszewicach? 
Radny Tomasz Graczyk pytał: 
-  co zrobiono z wnioskiem w sprawie oświetlenia przy ul. Poznańskiej przy skrzyżowaniu z ul.  
   Dworcową i ul. Ks. Rymarkiewicza? 
-  dlaczego opiekunowie osób starszych zatrudniani są na umowę zlecenie, a nie na umowę o 
   pracę? 
- czy idzie coś zrobić z przejściem na ul. Matejki przez tory kolejowe? 
Radny Tomasz Graczyk wnioskował o naprawę chodnika przy ul. Dworcowej. 
Radny Zdzisław Staszak wnioskował o zobowiązanie Spółki Oświetleniowej w Kaliszu do 
precyzyjnego wyregulowania oświetlenia ulicznego na terenie gminy Kotlin, wskazując że  
lampy uliczne zapalają się od 30 -40 minut za wcześnie. 
 
ad.V. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od II 
sesji Rady. 
               Przewodniczący Rady poinformował o przekazaniu Wójtowi uchwał podjętych na II 
sesji oraz interpelacji i wniosków zgłoszonych przez radnych i sołtysów na II sesji rady. 
Przewodniczący Rady poinformował, że  do Urzędu Skarbowego w Jarocinie  przekazano 
oświadczenia majątkowe radnych złożone na początku kadencji, a Wójtowi Gminy przekazano 
kopie tych oświadczeń w celu  opublikowania na stronie BIP Gminy. 
Do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu przesłano analizę skarg i wniosków, 
które wpłynęły do Rady Gminy w 2014 roku. 
Poza tym Przewodniczący Rady : 
- spotkał się z Zarządem PZW Koło „Karaś” w Kotlinie, 
- uczestniczył w spotkaniu noworocznym z Żerkowie zorganizowanym przez PSL w którym  
  uczestniczyli również  Wójt Gminy, Wiceprzewodniczący Rady Gminy i radni Grzegorz 
  Warmuz i Robert Szyszka, 
- uczestniczył w spotkaniu  zorganizowanym przez Starostę Jarocińskiego z wójtami  
  i przewodniczącymi rad z powiatu jarocińskiego, 
- uczestniczył w III i IV sesji Rady Powiatu Jarocińskiego. 
Do informacji Przewodniczącego nie zgłoszono uwag. 
 
ad.VI. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od II sesji Rady oraz                    
z wykonania uchwał Rady. 
                      Wójt poinformował o przekazaniu  do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego      
w Poznaniu  uchwał podjętych na II sesji Rady oraz o  wywieszeniu uchwał  na tablicy ogłoszeń 
w Urzędzie Gminy i umieszczeniu ich w BIP Gminy. 
Uchwały dotyczące budżetu Gminy przekazano do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Uchwałę w sprawie Statutu Domu Kultury w Kotlinie oraz uchwałę w sprawie budżetu Gminy 
na 2015 rok przekazano do Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Wielkopolskiego     
w celu ich opublikowania. 
W okresie od II sesji Wójt wydał jedno zarządzenie w sprawie  przeprowadzenia otwartego 
konkursu ofert na wsparcie realizacji zadania publicznego dotyczącego sportu. 
Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym: 
- w dniu 19 stycznia przeprowadzona została kontrola z Urzędu Marszałkowskiego będąca 
   odpowiedzią na złożony wniosek o płatność końcową   budowy placu zabaw w Kurcewie, a  
   kwota tego zadania to 35.995,11 zł, 
- w dniu 20 stycznia podpisano aneks do umowy dotyczący przedłużenia terminu rozliczenia  
   inwestycji – budowy kanalizacji sanitarnej w Woli Książęcej, 
- w dniu 20 stycznia podpisano także aneks do umowy na zakup sprzętu muzycznego   dla Domu  
  Kultury w Kotlinie dotyczący zamiany instrumentów, 
- w dniu 20 stycznia złożono wniosek o płatność do Urzędu Marszałkowskiego dotyczący  
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  przebudowy boisk rekreacyjnych przy Szkole Podstawowej w Kotlinie. 
Poza tym w okresie międzysesyjnym Wójt: 
-  uczestniczył w spotkaniu noworocznym  przedstawicieli i sympatyków PSL  zorganizowanym  
   w Żerkowie, 
- spotkał się z Piotrem Piotrowiczem w kwestii opracowywanego biuletynu z okazji 25 rocznicy  
  funkcjonowania samorządu, 
- uczestniczył w spotkaniach sprawozdawczych jednostek OSP, 
- brał udział  w jubileuszu 50- lecia KGW w Wilczy, 
- brał udział w spotkaniu zorganizowanym przez Starostę Jarocińskiego z wójtami, burmistrzami  
  i przewodniczącymi rad. 
Do sprawozdania Wójta nie wniesiono uwag. 
 
ad.VII. Plan działania Domu Kultury  w Kotlinie na 2015 rok oraz wizja rozwoju kultury            
w gminie. 
                    Plan działania Domu Kultury w Kotlinie  na rok 2015 przedstawił dyrektor Domu 
Kultury Janusz Barański. 
Dyrektor poinformował, że  Domem Kultury kieruje od dnia 1 września 2014r. i miesiąc 
wrzesień był  miesiącem w którym  przeprowadzono rozmowy z instruktorami. 
Od października 2014r.  w Domu Kultury działa 11 sekcji. 
Obecnie do Domu Kultury uczęszcza  tygodniowo  ponad 400 dzieci, młodzieży i osób 
dorosłych. 
Na umowę zlecenie  zatrudnionych jest 9 osób. 
Od lutego 2015r.  uruchomiona zostanie następna sekcja. 
Dyrektor Barański informował, że od października 2014r. w Domu Kultury odbyło się 11 
koncertów i 21 imprez innych, typu: występy przedszkolaków, szkolenia, spotkania 
okolicznościowe i warsztaty. 
Dyrektor poinformował o programie na najbliższe miesiące, w tym o organizowaniu : Dnia 
Kobiet, festiwalu piosenki dziecięcej, prezentacji kultury ludowej,  Dniu Dziecka, dożynkach 
gminnych , Święcie Pomidora, festiwalu akordeonowym, obchodach Święta Niepodległości, 
sylwestrze na świeżym powietrzu oraz  akcji letniej – „ Z kulturą razem” jaka odbędzie się        
w wakacje, a będą to imprezy w każdym większym sołectwie w gminie. 
Dalej dyrektor informował, że  w ciągu tych kilku miesięcy napisano 3 projekty, w tym: 
- na zakup nagłośnienia i oświetlenia na kwotę 148 tys. zł,  
- na koncerty  na terenie gminy na kwotę 30 tys. zł,  
- program dotyczący festiwalu akordeonowego. 
Dyrektor informował, że Dom Kultury  cieszy się dużym zainteresowaniem, czego dowodem  
jest uczestniczenie  tylu  osób w zajęciach jakie odbywają się w Domu Kultury. 
Dyrektor Barański poinformował o uruchomieniu strony internetowej Domu Kultury z której 
można czerpać informacje  o tym, co odbywa się w Domu Kultury. 
Dyrektor prosił o wsparcie, pomoc i wyrozumiałość potrzeb kulturowych mieszkańców gminy. 
Dyskusja. 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka pytał – czy dyrektor starał się będzie o środki          
z zewnątrz czy tylko będą  to środki z budżetu Gminy? 
Dyrektor odpowiedział, że tak, stara się o środki i są to te 3 programy , o których mówił. 
Wójt wyjaśnił, że wszystkie programy po uzyskaniu pozytywnej oceny wymagają 
zabezpieczenia wkładu własnego. 
Dom Kultury na funkcjonowanie otrzymuje środki z Gminy w formie dotacji. 
Wiceprzewodniczący Rady pytał – jak dyrektor widzi możliwość wyjścia do sal wiejskich, aby 
coś się tam działo. 
Dyrektor Barański odpowiedział, że w projekcie, który złożył są środki przeznaczone na 
doposażenie świetlic wiejskich. 
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Latem natomiast odbędą się  imprezy  w największych sołectwach. 
Wójt przypomniał o  zakupie sprzętu muzycznego dla Domu Kultury za kwotę ok. 50 tys. zł. ze 
środków uzyskanych z Lidera Zielonej Wielkopolski. 
Dyrektor ocenił, że sprzęt ten wytrzyma 10 – 20lat, a akordeonowy są z wysokiej półki. 
 
ad. VIII. Ocena funkcjonowania sieci szkół podstawowych, gimnazjów, przedszkola                    
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 
               Informację dotyczącą  funkcjonowania  szkół  i Przedszkola Publicznego przedstawiły 
kolejno dyrektorki: 
- Szkoły Podstawowej w Woli Książęcej  Marzena Tomaszewska, 
- Szkoły Podstawowej w Magnuszewicach – Beata Siudzińska, 
- Szkoły Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie Wiesława Gomułka, 
- Szkoły Podstawowej w Kotlinie  Edyta Orpel, 
- Gimnazjum w Woli Książęcej Teresa Liczek, 
- Gimnazjum w Kotlinie Jolanta Karwat, 
- Przedszkola Publicznego  w Kotlinie Elżbieta Krawczyk. 
Przedstawione informacje stanowią załączniki do protokołu. 
Dyskusja. 
               Wójt rozpoczynając dyskusję mówił, że potrzeby w oświacie są przeogromne, a 
możliwości takie jakie Gmina posiada. 
Wójt pozytywnie ocenił pracę wszystkich dyrektorek placówek oświatowych. 
Wójt wypowiedział się za likwidacją dysproporcji w szkołach oraz o koniecznych  remontach      
w Szkole Podstawowej w Woli Książęcej  i koniecznym zakupie komputerów dla Szkoły            
w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie. 
Wójt przedstawił zestawienie kosztów na oświatę  i wysokość subwencji oświatowej  w latach 
od 2007 do 2014 roku. 
Zestawienie tabelaryczne stanowi załącznik do protokołu. 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka  mówił o wzroście  kosztów przypadających na 1 
ucznia, które wzrosły od 2007 roku  z 5.500,- zł w Szkole w Kotlinie i 7.500,- zł w Szkole              
w Magnuszewicach  odpowiednio do 10 tys. zł i 15 tys. zł w roku 2014.   
Wiceprzewodniczący odniósł się do Szkoły Podstawowej w Magnuszewicach  w której jak 
mówił nie ma klas: I, III i VI, pytając – czy są klasy łączone i czy nie lepiej za tak duże środki  
wynająć nauczyciela, który uczyłby w domu ? 
Wiceprzewodniczący Rady uważał, że Rada Gminy musi zająć się Szkołą w Magnuszewicach, 
gdzie koszty rosną i nie ma pomysłu na Szkołę i należy znaleźć rozwiązanie  w tej albo następnej 
kadencji, bo problem będzie się powtarzał co roku. 
Radna Beata Skowrońska przypomniała o tym, że kilka lat temu w Szkole Podstawowej              
w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie  odbyło się referendum co do nadania imienia  tej Szkole. 
Wybrano  im. Ks. Szymona Ullina. Radna pytała – dlaczego prace te stanęły i nic w tej  kwestii 
nie jest robione? 
Dyrektor Wiesława Gomułka  odpowiedziała, że  aby wystąpić do Rady Gminy z wnioskiem o 
nadanie imienia Szkole należy  wniosek taki uzasadnić. 
Dyrektor poinformowała, że  była w tej sprawie  z księdzem proboszczem  w archiwum              
w Gnieźnie i w archiwum w Poznaniu także z ks. proboszczem i radnym ze Sławoszewa. 
Dyrektor wyjaśniła, że źródło historyczne należy  uznać z całym dobrodziejstwem inwentarza, to 
jest to co dobre i to co złe. Nie można przyjąć tylko tego co dobre o tej osobie, a pominąć rzeczy 
złe. 
Dyrektor przyznała, że dotarła do tych źródeł i przeczytała. 
Dyrektor uważała, że potomność mogłaby zarzucić, że postąpiono źle nadając Szkole im. ks. 
Ullina. 
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Radna Skowrońska  uważała, że w takim razie  większość patronów nie powinna  być brana pod 
uwagę, wymieniając Marie Dąbrowską. 
Dyr. Gomułka wyjaśniła, że dotarła  do źródła pisanego z tamtego okresu i nie mogła udawać, że 
nie widzi  pewnych rzeczy, tych złych rzeczy. 
Radna Marta Hudak pytała – dlaczego w wakacje Szkoła  w Sławoszewie jest zamknięta, 
dlaczego nie ma dyżurów i tylko hufiec harcerski w tym czasie ma zajęcia ? 
Dyrektor Gomułka odpowiedziała, że można by, tylko nauczyciele muszą zdeklarować się. 
Dyrektor informowała, że w ferie zimowe organizowane są różnego rodzaju imprezy                    
i frekwencja jest 5-10 osób. 
Dyrektor dała przykład  zorganizowania gwiazdki z jasełkami, a następnie dyskoteki na której 
pozostało  bardzo mało dzieci. 
W okresie pomiędzy świętami, a Nowym Rokiem  były dyżury w Szkole i nie było dzieci, byli 
tylko nauczyciele. 
Wójt proponował uatrakcyjnić organizowane imprezy. 
Dyr. Gomułka  wyjaśniła, że  to właśnie  sami uczniowie proponują takie formy. 
Następnie radny Zbigniew  Orpel wyjaśnił przyczynę wzrostu kosztów  na 1 ucznia w Szkole 
Podstawowej w Magnuszewicach wskazując na liczbę dzieci w Szkole, która zmniejszyła się 
obecnie do 28 uczniów. 
Zdaniem Wójta, to rodzice dostrzegają  atrakcyjność, wyższy standard w Szkole w Kotlinie          
i jest to decyzja rodziców posyłających dzieci do Szkoły w Kotlinie. 
Sołtys Stefan Taczała  wskazał na brak współpracy dyr. Gomułki z nauczycielami . 
Sołtys dał przykład organizowania  jasełek przez Panią Łapaj, w którym to czasie dyr. Gomułka 
wysłała dzieci do sali wiejskiej w Sławoszewie,  gdzie organizowany był pokaz  świątecznego 
stołu przez KGW. 
Dyr. Gomułka wyjaśniła, że zobligowana jest dojazdami dzieci, obiadem i lekcjami. 
Zdaniem dyr. Gomułki Pani Łapaj odkręca - jak określiła decyzje dyrektora. Natomiast 
przygotowane  jasełka przedstawiła w kościele i była okazja to zobaczyć. 
Sołtys Taczała twierdził, że dyr. nie ma wspólnego języka z nauczycielami i żyją jak określił jak 
pies z kotem. 
Sołtys Taczała zwrócił się do Wójta  mówiąc, że jest czas na zmiany dyrektora. 
Wiceprzewodniczący Rady  pytał – jak jest z przyjęciem  dzieci  do klas I ? 
Dyr. Orpel odpowiedziała, że dzieci urodzone do czerwca musiały pójść do I klasy. Natomiast 
dzieci urodzone w II półroczu mogły, a nie musiały iść do I klasy. W Szkole w Kotlinie są 4 
klasy pierwsze i podzielone są wg  datyurodzenia. 
Przewodniczący Rady podziękował za bardzo obszerną informację złożoną przez dyrektorki. 
Przewodniczący Rady uważał, że sprawy techniczne w Szkole Podstawowej w Sławoszewie  
rozwiążą wspólnie  dyr. Szkoły, rodzice i mieszkańcy, którzy powinni usiąść i uzgodnić pewne 
szczegóły współpracy. 
Przewodniczący Rady podziękował dyrektorkom za pracę włożoną  w proces nauczania, 
wychowania  i opieki. 
Życzył wszystkiego dobrego dyrektorom, nauczycielom i wszystkim pracownikom oświaty 
Ogłoszenie 5 minutowej przerwy w obradach. 
 
ad.IX. Rozpatrzenie projektów uchwał. 
              Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego         
i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak  przedstawił porządek posiedzenia Komisji            
w dniu 28 stycznia br. informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał będące  
w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim Adamski również 
przedstawił porządek posiedzenia Komisji w dniu 29 stycznia br.  informując, że Komisja 
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pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał będące w porządku obrad dzisiejszej sesji  oraz 
projekt apelu  do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi o pilne zajęcie się trudną sytuacją rolników. 
Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał: 
    1) w sprawie zmiany wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  
         i kanalizacyjnych. 
         Uchwała nr III/17/2015 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
    2) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  
        bezdomności zwierząt na terenie gminy Kotlin. 
         Uchwała nr III/18/2015 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
 
ad. X. Podjęcie apelu o pilne zajęcie  się trudną sytuacją rolników. 
                 Apel Nr 1/III/2015 o pilne zajęcie się trudną sytuacją rolników podjęto jednogłośnie 
15 głosami za. 
Apel stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad. XI. Wolne głosy i wnioski. 
                  Wnioski zgłosili: 
Radna Beata Skowrońska  wnioskując o przywrócenie kursu autobusu PKS w godzinach 
rannych ze Sławoszewa do Pleszewa, którym młodzież dojeżdża do szkół. 
Radny Zbigniew Orpel  wnioskował o ustawienie 2 koszy na odpady przy wiatach 
autobusowych w Magnuszewicach. 
Sołtys Mieczysław Stefaniak  wnioskował o ustawienie 2 koszy na odpady w pobliżu słupów 
ogłoszeniowych w Wyszkach. 
 
ad.XII. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
                  Wójt poinformował, że zgłoszone wnioski dotyczące  dróg powiatowych w dniu 8 
stycznia 2015r. przekazano do Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie. 
Na wnioski te Zarząd odpowiedział  w dniu 28 stycznia informując, że: 
- w roku ubiegłym wycięto kilka pochylonych  akacji na skarpie w okolicy mostu w Wilczy, a  
  obecnie drzewa nie  wrastają  w skrajnie drogi. Ponadto  ze względu na ograniczoną nośność   
  mostu obowiązuje  tam zakaz wjazdu pojazdów o masie powyżej 12 ton. 
- ułożenie masy asfaltowej  na odcinku  drogi Twardów Bączew  nie zostało ujęte w budżecie  
  Powiatu  na 2015 rok, 
- obecnie Zarząd prowadzi wycinkę krzewów  na terenie gminy Kotlin, 
- rowy przy drodze Kotlin – Sławoszew  w miejscach interwencyjnych zostały udrożnione, 
- na wymalowanie pasów skrajnych  na drodze Kotlin – Sławoszew Zarząd  nie posiada  
  środków, 
- wyrwę przy stawie w Racendowie uzupełniono destruktem. 
Wniosek o zamontowanie fotoradaru w Wyszkach, o budowę ścieżki rowerowej przy drodze nr 
11, o poprawę bezpieczeństwa w obrębie skrzyżowania drogi nr 11 z drogą powiatową – ul. Ks. 
Rymarkiewicza  i droga gminna – ul. Dworcową przekazano do GDDKiA w Poznaniu. 
Na wniosek o uporządkowanie ściętych gałęzi drzew przy ul. Staszica i o wymianę słupa 
energetycznego przy ul. Śniadeckich Spółka Energa Operator Oddział w Kaliszu poinformowała, 
że słup zostanie wymieniony do 16 lutego 2015r., a uporządkowanie gałęzi do końca stycznia 
2015r. 
Na uwagę radnego Tomasza Graczyka odnośnie samochodu stojącego od dłuższego czasu na ul. 
Dworcowej właściciel samochodu poinformował, że samochód jest sprawny technicznie , nie 
spełnia roli magazynu i samochód ten może odjechać z miejsca parkowania do dnia 2 lutego 
2015r. 
Odnośnie pozostałych wniosków Wójt poinformował, że : 
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- dach wiaty autobusowej w Wyszkach naprawiono, 
- w dniu 5 lutego br. odbędzie się spotkanie z przedstawicielem GDDKiA w Poznaniu  
   i przedstawione zostaną również wnioski zgłoszone przez radnych dotyczące drogi nr 11, 
- chodnik przy ul. Dworcowej naprawiony zostanie w ramach remontów, 
- wycinka  drzew trwa i wycięto drzewa owocowe przy ul. Powstańców Wlkp.  następnie będzie  
  wycięte drzewo przy ul. Leśnej i  drzewaw Parzewie, 
- rowy udrażniane będą w miarę możliwości na terenie całej gminy, 
- pomocy w kwestii zakładania działalności gospodarczej  udziela Agencja Rozwoju 
  Regionalnego i Powiatowy Urząd Pracy, 
- nie ma możliwości , aby Gmina finansowała doprowadzenie  mediów do działek  
  przeznaczonych pod działalność gospodarczą. 
  Wójt poinformował o ilości osób zgłaszających działalność gospodarczą, i tak w roku: 2008 –  
  35,  2009 – 32, 2010 – 55, 2011 – 37, 2012 – 35, 2013 – 39 i 2014 – 57. 
  Wójt poinformował, że Gmina nie posiada typowo terenów pod działalność gospodarczą, na  
  tworzenie obszarów inwestycyjnych. 
  Tereny w studium zagospodarowania przestrzennego Gminy przeznaczone pod dzia łalność  
   przy ul. Poznańskiej są gruntami prywatnymi. 
             Odnośnie uciążliwości zapachowych  na ul. Waliszewskiej, a także  na Buchalińcu           
i w Magnuszewicach temat ten zdaniem Wójta został  rozdmuchany przed wyborami. 
Obecnie intensywność zapachu nie przeszkadza.  
Gmina na bieżąco kontroluje to, co dzieje się w obrębie gospodarstwa rolnego                             
w Magnuszewicach  z uwagi na to także, że posiada tam stacje uzdatniania wody i studnię 
głębinową. 
Odnośnie gospodarstwa przy ul. Waliszewskiej Wójt poinformował, że budynki te były 
własnością RSP Kotlin i są obecnie wykorzystywane przez nowego właściciela. 
W gospodarstwie tym przeprowadzona została kontrola przez Powiatowego Lekarza 
Weterynarii, Nadzór Budowlany,  Sanepid i Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska 
zakończona zaleceniami zobowiązującymi do zmiany przeznaczenia budynków                            
z magazynowych na budynki w których prowadzi się chów trzody chlewnej. 
Z informacji Lekarza Weterynarii wiadomo, że obsada wynosiła wówczas 509 szt. trzody 
chlewnej. 
W chwili obecnej właściciel złożył wniosek o ustalenie warunków zabudowy dla inwestycji 
polegającej na przebudowie i zmianie sposobu użytkowania dwóch budynków inwentarskich o 
docelowym  DJP 205.  
W związku z tym wystąpiono do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu o 
wydanie opinii  co do potrzeby przeprowadzenia oceny oddziaływania na środowisko. 
Regionalny Dyrektor  Ochrony Środowiska umorzył postępowanie w tej sprawie  z uwagi na to, 
że nie jest dopuszczalne wydanie decyzji dla przedsięwzięć już istniejących. 
                 Radny Tomasz Graczyk wyjaśnił, że chodziło mu o to, aby Gmina podpisała umowę    
z właścicielem oraz doprowadziła wszystkie media do działki, a przedsiębiorca uruchomi zakład 
i zatrudni pewną ilość osób. 
                  Wójt  pytał następnie - co z decyzją na ustawienie krzyża i czy w przypadku 
możliwości prawnych  Gmina przekaże grunty na ten cel? 
Sołtys Stefan Taczała pytał – czy dla tych, którzy blokowali budowę ul. Norwida? 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka, którego podpis widnieje również na wniosku  
wypowiedział się za wyrażeniem zgody na ustawienie krzyża. 
Radny Krzysztof  Szyszka proponował, aby przegłosować to na następnej sesji. 
Przewodniczący Komisji Oświaty Lucjan Antczak poinformował, że opinia Komisji była 
pozytywna i nie było głosów przeciwnych. 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że krzyż ten jest już wykonany. 
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Radny Tomasz Graczyk  mówił, że jeżeli komuś nie przeszkadza, to może sobie postawić krzyż 
na podwórku. 
    
ad.XIII. Zamknięcie posiedzenia. 
                   Dziękując za udział Przewodniczący Rady Gminy zamknął III sesję Rady Gminy 
Kotlin. 
                  
 
 
 
 
Protokółowała: Paterczyk K. 
 
 

 


